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Notulen	vergadering	Wijkraad	Dietsveld/Vogelbuurt	

d.d.	13	maart	2019	

	
	

1.		 Opening	en	mededelingen	

De	voorzitter	opent	de	vergadering	en	heet	iedereen	welkom,	
in	het	bijzonder	de	nieuwe	notulist.	Zij	zal	vanaf	de	volgende	vergadering	10	april	
2019	het	notuleren	op	zich	nemen.	
	

2.	 Vaststellen	agenda.	

Tussen	punt	8	en	9	wordt	agendapunt	info	AED	bijeenkomst	toegevoegd.	
Jaarvergadering	10	april	a.s.	is	geen	agendapunt.	
Indien	iemand	een	idee	heeft		over	een	onderwerp	of	gastspreker	komt	dit		
in	de	rondvraag	aan	de	orde.	
	

3.		 Ingekomen	stukken	/	Uitgaande	post	

Bij	de	notulen	van	9	januari		jl.	is	een	document	in-	uitgaande	post	bijgevoegd.	
Wegens	de	positieve	reacties	die	we	hierop	ontvangen	hebben	zal	dit	in	het	vervolg	
weer	gebeuren.		Tijdens	de	vergadering	zullen	dan	alleen	de	belangrijkste	
onderwerpen	besproken	worden.	
	

4.	 Notulen	13	februari	2019	

Naar	aanleiding	van	punt	3	(Ingekomen	stukken)	is	een	e-mail	ontvangen	over	het		
zebrapad		JGK.	Een	bewoner	meldt	dat	er	geen	extra	zebrapad	op	de	Jan	Gijzenkade/	
hoek	Germanenstraat	komt	omdat	sinds	1990	het	wettelijk	niet	meer	verplicht	is		
om	via	een	zebrapad	over	te	steken.	

De	notulen	worden	ongewijzigd	goedgekeurd.	

	

5.	 Schouw	van	de	Wijk	Kruispunt	Jan	Gijzenkade/Spaarndamseweg	

Organisatie:		 Rina	Stroo	/	Jouw	Haarlem,	heeft	een	ontmoeting	geregeld	met	
	Theo	Mulder		(Procesmanager	Gemeente	Haarlem)		
Robèr	Vriend	(Gebiedsbeheerder)	was	verhinderd.			
Van	de	wijkraad	waren	drie	mensen	aanwezig.	
De	reden	is	om	de	gevaarlijke	situatie	op	het	kruispunt	Jan	Gijzenkade/	
Spaarndamseweg		te	bekijken.	
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De	Gemeente	kan	zonder	in	conflict	te	komen	met	de	wettelijke	bepalingen			
de	belijning	aanpassen.	De	2	opties	die	de	fietsers	nu	gebruiken	zijn,	via	de	stoep		
rechtsaf	de	Spaarndamseweg	op	of	wachten	tot	alle	auto’s	door	het	groene	licht	
zijn	gereden	en	vervolgens	zelf	door	rood	licht	rechts	afslaan.	
Voorstel	is	om	de	roze	opstelstrook	voor	fietsers	te	verwijderen	en	rechts	naast	de	
auto’s		door	middel	van	een	witte	doorgetrokken	lijn	met	een	duidelijke	afbeelding		
van	een	witte	fiets	een	fietspad	te	maken.	Deze	opzet	geeft	aan	dat	deze	strook	
uitsluitend	voor	fietsers	is	bestemd.	
Oplossingen	voor	dit	probleem	zijn	met	Theo	Mulder	besproken,	hij	zal	hierover	
contact	opnemen	met	de	desbetreffende	afdeling	bij	de	gemeente	en	een	
terugkoppeling	geven.	
Bij	gebrek	aan	terugkoppeling	binnen	een	redelijke	termijn	zal	de	voorzitter	contact	
opnemen	met	Rina	Stroo.	
	

6	 Schouw	van	de	Wijk	/	Jaarplan	

	 Via	de	wijkkrant	is	een	oproep	gedaan	aan	de	wijkbewoners	Dietsveld	Vogelbuurt	
	 om	suggesties	in	te	leveren	voor	de	wijkschouw.	

Er	kan	tot	15	maart	gereageerd	worden.	
	 Aan	de	aanwezigen	op	de	vergadering	wordt	gevraagd	om	alsnog	buurtbewoners	

te	vragen	suggesties	aan	te	leveren.	Het	is	in	het	belang	van	de	leefbaarheid	in	
de	wijk	dat	we	bij	de	gemeente	aangeven	dat	ook	bewoners	in	de	wijk		
meedenken	en	wat	zij	belangrijk	vinden.	
Besloten	is	om	een	wijkschouw	te	houden	in	plaats	van	een	reactie	te	geven	op	
het	Beleidsprogramma	2020.	
De	termijn	waarbinnen	gereageerd	kon	worden	was	namelijk	erg	kort.	
Diverse	bewoners	hebben	gehoor	gegeven	aan	de	oproep	en	hun	wensen	
kenbaar	gemaakt.	Enkele	onderwerpen	vallen	niet	binnen	onze	wijk,	
besloten	is	om	hiervoor	de	betreffende	wijkraden	te	benaderen.		
		

7	 HOV	Rijkstraatweg	(Hoogwaardig	Openbaar	Vervoer)	

	 Besproken		tijdens	het	WBO	overleg	Orionzone/Rijkstraatweg/	
Planetenlaan.	Wethouder	M.	Snoek	regelt	een	afspraak	i.v.m.	de	HOV	
samen	met	Menno	Evers,	data	hiervoor	liever	niet	in	de	zomervakantie.	
De	sluitdatum	voor	aannemers	om	in	te	schrijven	voor	de	aanbesteding	
aanpak	kruispunten	was	08	maart	2019.	Niet	bekend	of	deze	datum	is	gehaald.	
Menno	Evers	gaf	aan	dat	er	hierna	nog	3	informatiebijeenkomsten	komen.	

Het	definitieve	Ontwerp	HOV	lijn	is	in	2018	al	vastgesteld,	hieraan	kan	niets	
meer	worden	veranderd.	
Burgers	reageren	doorgaans	te	laat	om	gebruik	te	kunnen	maken	van	de		
inspraak	mogelijkheden.	
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Besloten	wordt	om	het	definitieve	ontwerp	op	de	website	van	de	Wijkraad	
te	plaatsen,	zodat	bij	vragen	hiernaar	verwezen	kan	worden.	
	

8	 WBO	(Wijkraden	en	Belangenorganisaties	Overleg)	

	 De	voorzitter	geeft	aan,	dat	de	sfeer	tijdens	de	afgelopen	vergadering	WBO	
goed	was.	Wethouder	M.	Snoek	was	ook	aanwezig.	
Twee	ambtenaren	(stedenbouwkundigen)	lichten	de	scenario’s	toe	en	geven	
een	uitgebreide	presentatie	over	de	ontwikkelingszone	Orionweg/Planetenlaan.	
Op	dit	moment	zijn	er	2	scenario’s,	filmpjes	hiervan	zijn	te	zien	op	
de	website	van	de	gemeente	Haarlem.	Benadrukt	werd	dat	het	hier	
over	scenario’s	gaat	en	niet	over	reeds	gemaakte	plannen,	er	is	nog	
niets	in	beton	gegoten.		
Er	zijn	6	informatie	bijeenkomsten	geweest,	waarop	800	unieke		
reacties		zijn	binnengekomen.	De	ambtenaren	vonden	dit	aanzienlijk	
veel	en	constructief.	
Het	is	duidelijk	dat	er	bij	de	bewoners	en	de	wijkraden	zorg	is	over	
leefbaarheid	parkeerdruk	en	verkeersveiligheid.	
De	voorzitter	blijft	bij	het	WBO	het	project	Orionzone	volgen.	
De	gemeente	hanteert	een	tijdlijn	met	betrekking	tot	de	uitvoering	van	het	project,	
deze	hangt	af	van	het	moment	wanneer	de	burger	inspraak	afgerond	is.	
1)	digitaal	platform	haarlem.nl/orionzone	open	tot	4	maart	
2)	participatie	verslag	fase	2	 	 (maart	2019)	
3)	Concept	ontwikkelvisie	 	 (april	2019)	
4)	nog		een	keer	in	de	wijk	 	 (april	2019)	
5)	behandeling	B&W			 	 (mei	2019)	
6)	behandeling	i/d	raadscommissie	 (juni	2019)	
7)	Inspraakweek	6	weken	(juni	t/m	juli	2019),	mocht	de	besluitvorming	
					vertraging	oplopen	dan	volgt	uitstel	tot	na	het	zomer	reces.	
8)	Besluit	over	vaststellen	Gemeenteraad	(september	2019).	
Het	participatieverslag	Orionzone	staat	ook	op	de	website	van	de	gemeente.	
Wethouder	M.	Snoek	heeft	ook	gesproken	over	de	start	van	de	HOV.		
Ook	bood	hij	aan	om	de	projectleider	een	presentatie	te	laten	geven.	

9	 AED	

	 STAN	heeft	op	19	februari	jl.	een	bijeenkomst	georganiseerd	over	de	AED,	
zij	leveren		de	techniek	voor	het	oproepsysteem	Hartslag	Nu.	
	
Vanuit	de	wijkraad	zijn	er	twee	personen	naar	deze	bijeenkomst	geweest.		
Hartslag	Nu	is	het	landelijk	platform	voor	burgerhulpverlening.	
Via	het	alarmeringssysteem	HartslagNu	worden	burgers	opgeroepen	andere	burgers	
te	gaan	reanimeren	en	gebruik	te	maken	van	een	AED.	
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Je	kunt	je	aansluiten	bij	Hartslag	Nu	als	je	hulp	wilt	bieden	bij	een	(mogelijke)	
reanimatie.	Ook	wanneer	je	een	AED	bezit	en	deze	beschikbaar	wilt	stellen	
als	dat	nodig	is,	kun	je	deze	bij	hen	aanmelden.	
Je	dient	dan	wel	in	het	bezit	te	zijn	van	een	EHBO/hulpverleners	diploma.	
De	kosten	voor	zo’n	opleiding	komen	voor	eigen	rekening.		
De	prijs	van	een	cursus	varieert	tussen	de	60	en	90	euro.		
Misschien	een	idee	om	de	wijkraad	opleidingen	te	laten	verzorgen	via	
het	Leefbaarheidsbudget.	Dit	dient	te	worden	uitgezocht.	
Ook	dient	er	dan	een	oproep	gedaan	te	worden	via	de	website	en	de	nieuwsbrief	
wie	er	hulpverlener	zou	willen	worden.	
Bij	speeltuin	DVS	aan	de	Clovisstraat	is	inmiddels	op	28	februari	een	buitenkast	
met	AED	geplaatst.	
In	de	Meeuwenstraat	heeft	’n	bewoner	een	AED	aangeschaft	via	Crowdfunding.	
Zij	heeft	de	wijkraad	gevraagd	of	deze	kan	helpen	met	de	plaatsing	en		
de	stroomvoorziening	van	de	AED.		
Zij	zal	worden	verwezen	naar	STAN	Monique	Bosscher.	
Op	25	mei	a.s.	wordt	er	een	actie	gehouden	met	medewerking	van		
Radio	10	“Zomertijd”.	In	deze	uitzending	wordt	gevraagd	om	je	op	te	geven	voor	de	
AED-reanimatie	cursus.	Officiële	plaatsing	van	een	AED	zal	i.v.m.	publicatie	
doeleinden	worden	gedaan	door	een	wethouder	van	de	gemeente	Haarlem.	
Eind	maart	is	een	vervolgbijeenkomst	door	STAN	gepland.	
	

10	 Rondvraag	

	 	 Er	worden	twee	onderwerpen	voor	de	jaarvergadering	aangedragen:	
1)	Een	voorlichter	van	de	politie	laten	vertellen	over	het	wel	en		
					waarom	niet	plaatsen,	van	een	zebrapad		op	de	Jan	Gijzenkade.	
2)	Projectleider	van	de	Orionzone/Planetenlaan	uitnodigen.	

Een	bewoner	vraagt	of	er	aan	de	waterkant	van	de	Jan	Gijzenkade	
bloemen	worden	ingezaaid	of	geplant.	Niemand	weet	er	iets	van.	

Boskalis	de	bouwketen	is	de	hoek	Vondelweg/Spaarndamseweg	
aan	het	opruimen.	De	vraag	is	nu,	hoe	dit	terrein	opgeleverd	gaat	worden.	
De	duobakken	op	de	Vondelweg	worden	ook	door	bewoners	van	
de	beneden	woningen	gebruikt.	Hierdoor	zijn	de	bakken	te	snel	vol	
en	ligt	er	vaak	afval	naast	of	op.	Spaarnelanden	leegt	de	bakken	1x	per	2	weken,		
dit	is	te	weinig!		Er	is	al	plaatsing	van	extra	bakken	aangevraagd.	
Een	lid	van	de	wijkraad	zal	hierover	contact	opnemen	met	Barbara	Munnikes,	
relatiemanager	bij	Spaarnelanden.	
Een	bewoner	stelt	voor	om	de	bewoners	een	pas	te	geven,	zodat	Spaarnelanden	
kan	constateren	wanneer	de	bakken	vol	zijn	en	niet	zomaar	iedereen	afval	
in	de	bakken	kan	gooien.	
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Een	bewoner	vraagt	zich	af	of	er	binnen	de	wijkraad	nog	gesproken	gaat	worden	
over	de	‘Nieuwe	Democratie’.	Er	volgt	een	discussie	tussen	de	aanwezigen.	
De	voorzitter	geeft	aan	dat	de	nieuwe	democratie	een	agendapunt	op	de	volgende	
WBO	vergadering	zal	zijn.		
Vervolgens	zal	er	aandacht	aan	worden	besteed	in	de	Wijkraadvergadering	
van	mei.	

11	 Sluiting	

	 De	voorzitter	sluit	de	vergadering	en	dankt	iedereen	voor	zijn	inbreng.	

		
	
	
		
	

	
	 	

	 	

	 	
	 	

	 	

	

	 	

	 	


